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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Meerjarenplanwijziging 2023-2 

Gedeelte door Ellen Vandeputte 

Naam vraagsteller: Patrick Claerhout 

Bemerking: Het programma ziet er druk uit in 2024. Patrick stelt de realiseerbaarheid 

hiervan in vraag. 

Is het de eerste maal dat er een inspiratienota voorzien is voor de verschillende politieke 

partijen? 

Naam beantwoorder vraag: Ellen Vandeputte 

Nee, in het verleden werd ook dergelijke nota aangeleverd, maar had dan vermoedelijk 

een andere naam. De vorige keer was dit een nota met 16 agendapunten die naar alle 

partijen werd verstuurd. De agendapunten zullen grote lijnen bevatten, maar nog niets 

concreet. 

 Bijvraag: Filip Lainez 

Wanneer zal deze nota beschikbaar zijn 

 Naam beantwoorder vraag: Ellen Vandeputte 

Voorlopig is dit voorzien op 21 maart, maar kan in samenspraak aangepast worden 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Gedeelte door Hilde Cailliau 

 Naam vraagsteller: Patrick Claerhout 

Is het de bedoeling van de organisatieoefening om onze procentuele personeelskost tov 

het volledige budget naar beneden te krijgen, want nu neemt dit een grote hap uit het 

exploitatiebudget. 

 Naam beantwoorder vraag: Hilde Cailliau 

De personeelskosten voorzien in het huidige voorstel tot meerjarenplanwijziging houdt nog 

geen rekening met de resultaten van de organisatieoefening. 

 Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Het was te kort dag om deze oefening al budgettair te vertalen in het meerjarenplan. 

Onze procentuele personeelskost is nog laag tov andere besturen. 

Als we kijken naar het begin van de legislatuur dan zitten we op een status quo qua aantal 

personeelsleden. Waarschijnlijk omdat er enkele personeelsleden die vertrokken zijn nog 



niet vervangen zijn. Eigenlijk is er zelfs een substantiële daling van aantal personeelsleden 

tov wat er begin deze legislatuur voorzien was. 

Een nieuw bestuursakkoord kan ook nog effect hebben op de personeelskost. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Naam vraagsteller: Patrick Claerhout 

Er zijn veel zaken verschoven naar 2027, zal dit wel haalbaar zijn? 

 Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Het zal zaak zijn om tijdens de nieuwe legislatuur de zaken die al in uitvoering zijn verder 

af te werken. Er kan nog niet vooruit gekeken worden naar de uitvoering van de andere 

zaken in het meerjarenplan. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Stappen we soms niet te snel in projecten waarvoor er een subsidie voorzien is. Misschien 

zijn dit zaken die we anders niet zouden uitvoeren, maar doen we het enkel omdat er een 

subsidie aan gekoppeld is. Na het wegvallen van de subsidie blijven deze uitgaven dan wel 

hangen in de organisatie. 

 Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Deze redenering gaat niet altijd op. Op sommige subsidies kunnen we meespringen als 

opportuniteit. Een aantal zaken doen we niet, maar dan is dit ook niet zichtbaar in het 

budget, waarbij er steeds de achterliggende redenering is of het een interessante subsidie 

is of niet. Er zijn ook veel subsidiekanelen, modaliteiten… het is ook moeilijk om daar 1 lijn 

in te krijgen. 

 Naam beantwoorder vraag: Alain Top 

Veel van de subsidies zijn met het doel om bepaalde maatschappelijke veranderingen 

versneld door te voeren via hogere overheden. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Naam vraagsteller: Inge Bossuyt 

Bemerking: Er zitten veel duurzame energiebesparende investeringen in het budget, er is 

nog budget bij EFIN om deze te bekostigen. Vergeet deze niet op tijd aan te vragen. 

 

 

 

 



3. Varia 
 

Naam vraagsteller: / 

Naam beantwoorder vraag: / 

 

 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

Dieter Creytens 


